
Саша Бурсаћ  

Затражио од Савјета министара БиХ допуну одговора на питање са 42. сједнице Дома, 

одржане 14. 02. 2013, и 47. сједнице Дома, одржане 18. 04. 2013, на сљедећи начин: „А 

добио сам одговор на питање које сам поставио у вези са ЦИТЕС-ом, гдје стоји да је 

Министарство припремило одлуку о условима и начину спровођења Конвенције о 

међународној трговини угроженим врстама дивљих животиња и биљака и она је 

достављена на мишљење надлежним институцијама у РС-у и Федерацији БиХ. Ја сам 

баш ово питање и поставио зато што су ме иницирале неке моје колеге из РС-а и они 

кажу да је проблем до Савјета министара. Ево, Савјет министара каже да је упутио 

мишљење тамо, не знам, можда постоје проблеми и у Федерацији, вјероватно постоје. 

Па ево, ја бих само ако може да се, нећу рећи да се врати претходно питање, него – гдје 

је стало до тога да нема мишљења из РС-а и Федерације, па вас молим да се допуни.” 

Питање са 42. сједнице Дома, одржане 14. 02. 2013. године, упућено Министарству 

спољне трговине и економских односа БиХ гласило је: “Када ће у Босни и Херцеговини 

заживјети ЦИТЕС као и у 175 земаља чланица Уједињених нација?” 

Допуњено питање са 47. сједнице Дома, одржане 18. 04. 2013. године, гласило је: “Ево, 

да и ја прокоментаришем своје питање. Ја сам поставио веома јасно питање и добио сам 

одговор који је јасан, али не на моје постављено питање. Значи, ја сам питао када ће у 

БиХ заживјети ЦИТЕС као и у 175 чланица УН-а, међутим, да сам питао да ли неко у 

БиХ ради на заживљавању ЦИТЕС-а, онда би то био прави одговор, а овако га немам, 

значи када ће се то десити. Не могу рећи да одговор, не могу критиковати ни ово што је 

написано, значи до краја, јер заиста, значи за вас колеге посланике који евентуално не 

знају и не познају ову материју, одговор је, значи ушло се добро у одговор, међутим, на 

крају, каже се да се ту тренутно активно ради на успостављању... итд. Али то није било 

моје питање. Значи, желим да ми се бар приближно каже, нпр. биће ове или оне године, 

биће у овом или у оном дијелу ове или оне године. Значи, мислим да, како вриједно се 

ради, то може бити и за 20 година. Али мене баш занима да ли ће то бити за годину, 

двије или 20. Значи, то је моја примједба.”  

  
 


